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El consell de ministres va apro-
var ahir tot un seguit de pro-
jectes de llei de crèdits i suple-
ments per un valor global de 
36,9 milions. La partida més 
important pel que fa a la quan-
tia és la corresponent a la nova 
seu de la justícia, que tal com 
va admetre el ministre d’Eco-
nomia i Finances, Pere López, 
podria estar licitada a finals 
d’aquest any. El ministre va re-
cordar, però, que el fet que no 
s’aprovés la llei de pressupost 
ha suposat evidentment un re-
tard en l’obra de construcció de 
la seu de la justícia d’entre sis 
i vuit mesos, ja que va reiterar 
que a hores d’ara les obres ja 
podrien estar licitades.

Els 32,2 milions d’euros que 
costarà la seu es reparteixen 
en diferents exercicis: 368.465 
euros per dur a terme la licita-
ció del projecte aquest any, 4,8 
milions per al 2011, 7,3 milions 
per al 2012, 10,6 l’any 2013 i 9,1 
el 2014. A més, des del Govern 
defensen que aquestes quanti-
tats suposen una rebaixa res-
pecte de les que s’havia estimat 
inicialment.

El titular d’Economia i Fi-
nances va destacar que aquests 

suplements i crèdits són els 
darrers que el Govern té previst 
aprovar i va destacar que tam-
bé hi ha diferents partides des-
tinades a inversions en millores 
a l’administració.

El consell de ministres cele-
brat ahir també va servir per 
aprovar el decret de modifica-
ció del reglament d’impostos 
especials, que recull diferents 
aspectes, com ara la repercus-
sió dels impostos, les obligaci-
ons dels obligats tributaris o el 
reemborsament i la reducció de 
les taxes. Entre els aspectes que 
va destacar el ministre hi ha els 
canvis en la utilització del ga-
soil colorat, que s’estén a altres 
usos industrials que fins ara no 
eren previstos. 

El consell de ministres cele-
brat ahir també va servir per 
donar el vistiplau al decret de 
modificació pel qual s’aprova la 
nomenclatura general dels pro-
ductes, que bàsicament serveix 
per establir dues categories de 
sucre en funció del seu condi-
cionament, segons si es destina 
a activitats industrials o a la 
comercialització. Així, per no 
afectar el diferencial de preus, 
la llei augmenta el gravamen al 
sucre que no s’importa en pa-
quets de 50 quilos. 

La licitació de la nova seu de la justícia 
pot fer-se cap a finals d’aquest any

consell de ministres
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López exposa que la no aprovació del pressupost ha suposat un retard d’entre 6 i 8 mesos
t. m.

el ministre Pere lópez en una imatge d’arxiu.

mantenir el diferencial dins uns barems per lluitar
 contra el contraban de tabac

Arran de l’aprovació del decret de modificació 
del reglament d’impostos especials, el ministre 
d’Economia i Finances va reiterar que l’increment 
del preu del tabac, que en teoria es podrà aplicar 
a partir de demà, ha de servir per mantenir un 
diferencial dels preus amb Espanya d’entre el 30 i 
el 40% i va insistir que l’augment ha de servir per 
frenar el creixement del contraban. Així, López va 

remarcar que és “una bona notícia” que siguin els 
agents de duana d’Andorra els que duguin a ter-
me els decomisos de tabac i també va insistir en 
el fet que el Govern ha fet el que havia de fer per 
combatre aquest increment del contraban, que 
era tirar endavant el projecte de llei d’impostos 
especials. Des del Govern, però, no es mostren 
preocupats per l’augment d’aquesta pràctica.

. 

El ministre de l’Interior, Víctor 
Naudi, va presentar ahir la pro-
posta de col·laboració en matè-
ria de seguretat i prevenció als 
cònsols de Sant Julià de Lòria, 
Josep Pintat i Enric Sangrà. 

El ministre va assistir a la 

trobada acompanyat del secre-
tari d’Estat d’Interior, Bruno 
Bartolomé, i de dos directors de 
departament del ministeri, com 
ha estat habitual en la resta de 
reunions mantingudes amb els 
diferents mandataris comunals. 

Des de la corporació de Sant 
Julià van mostrar la seva volun-

tat de col·laboració, ja que l’es-
perit del document és vetllar per 
la prevenció de la delinqüència, 
i des de la parròquia manifesten 
que “la seguretat és un bé molt 
preuat” i per tant es mostren 
oberts a treballar per tirar enda-
vant les accions necessàries per 
mantenir-la. 

Sant Julià valora el document 
d’Interior de forma positiva

col·laboració en seguretat i Prevenció
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un moment de la reunió celebrada ahir a sant Julià.


